



Issue 8 January 2020



HELVETIC
TRUST

Family Office & Asset Management

Qualität

Das Jahr begann mit einem geopolitischen Schock. Vergleiche mit dem Attentat in Sarajevo 1914 wurden laut. Heute befinden wir uns klar in einer gefestigteren Situation: Die USA und Iran sind in einem politisch gesunden Ungleichgewicht der Mächte, und die Wirtschaftslage ist robust. Grund genug, um nicht in Pessimismus zu verfallen. Wir stellen uns für das erste Quartal auf Volatilität ein und empfehlen, Schwächephase zu nutzen und Positionen in Unternehmen mit nachweislicher Qualität aufzustocken. Allen voran positionieren wir uns in den zyklischen Sektoren Industrie, zyklischer Konsum, Gesundheit und in ausgewählten Finanztiteln. **HELVETIC TRUST**



Kay Fischer

Phone +41 44 215 17 17

fischer@h-t-p.ch

Quality

«The year began with a geopolitical shock. Even comparisons with the assassin in Sarajevo in 1914 were made. Today we are clearly in a stable situation: the United States and Iran are in a politically healthy imbalance of power and the economic situation is robust. That is reason enough not to fall into pessimism. We are preparing for volatility in the first quarter of 2020 and recommend taking advantage of periods of weakness and investing in companies of proven quality. We are positioning ourselves first and foremost in the cyclical sectors of industry, cyclical consumption, healthcare and selected financial stocks.»

HELVETIC TRUST AG

www.helvetic-trust.ch

London W1J6HE, 23 Berkeley Square, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3001 Bern, Christoffelgasse 3, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55